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PROTOKÓŁ Nr 5/W/2023 
ze wspólnego posiedzenia 

- Komisji Rewizyjnej,  

- Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, 

- Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 25 sierpnia 2023 roku 
 

Posiedzenie odbyło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 900 – 1010. 

Uzgodniony przez przewodniczących poszczególnych komisji prowadzący 

posiedzenie: radny WALENTY GAŁUSZEWSKI – Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej. 

Zawiadomienie o posiedzeniu połączonych komisji stanowi Załącznik Nr 1 do 

protokołu.  

Obecni radni:                                              

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej 

- GAŁUSZEWSKI Walenty (Przewodniczący) 

- KOWALCZUK Jan 

- KRUK Alina 

- MISIUK Albin   

- ONACIK Jerzy 

Nieobecny – radny MISIUK Albin 

Lista obecności radnych – członków komisji stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu.  

 

2. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

- CAR Mikołaj 

- CHILKIEWICZ Jerzy 

- KIRYLUK Mikołaj 

- PAC Jerzy 

- TKACZUK Lucyna 

Nieobecny: radny ANDRZEJ BOROWSKI 

Lista obecności radnych – członków komisji stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu.  

 

3. Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

- TYMIŃSKI Anatol Grzegorz (Przewodniczący) 

- BAJENA Jerzy 

- KORSZAK Alina 

- ONACIK Jerzy 

- PAC Jerzy 
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Lista obecności radnych – członków komisji stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu.

          

Obecne osoby zaproszone: 

- Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

- Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 

- Skarbnik Gminy – ANNA NESTERUK 

- Radca Prawny – JAN WOŁOSOWICZ 

- Przewodniczący Rady Gminy – STANISŁAW OLSZEWSKI 

- mieszkańcy wsi Jacewicze: TOMASZ MISIUK, MICHAŁ ŚMIELAK, 

ROBERT ŁAWRESZ, WIKTOR STEPANIUK 

  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 4/W/2023 ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

Gminy Bielsk Podlaski         w dniu 22 czerwca 2023 r. 

4. Zaopiniowanie materiałów na XLIX Sesję Rady Gminy, zwołaną na dzień 

31 sierpnia 2023 roku: 

a) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok; 

b) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Bielsk Podlaski     na lata 2023 – 2030; 

c) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bielskiemu; 

d) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Parafii 

Prawosławnej p.w. św. Ap. Jana Teologa w Augustowie; 

e) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Parafii 

Prawosławnej p.w. Narodzenia św. Jana Chrzciciela w Pasynkach; 

f) Projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z 

pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

g) Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski (Zubowo); 

h) Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski (Pilipki); 

i) Projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski (Rajsk); 

j) Projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski (Plutycze); 

k) Projekt uchwały w sprawie zwolnienia dyrektorów szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski od obowiązku realizacji 

tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 

opiekuńczych; 

l) Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 
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dotyczących projektu Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

w Gminie Bielsk Podlaski na lata 2023-2034; 

m) Projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków zespołu interdyscyplinarnego; 

n) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025; 

o) Informacja o spływie podatków i opłat od osób fizycznych i prawnych 

do budżetu gminy za 2022 rok i I półrocze 2023 r. 

5. Sprawozdanie z działalności  Komisji Rady Gminy za I półrocze 2023 r. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Do pkt 1)  

Prowadzący posiedzenie radny WALENTY GAŁUSZEWSKI otworzył wspólne 

posiedzenie komisji, przywitał wszystkich obecnych. Przypomniał klauzulę 

dotyczącą rozporządzenia o ochronie danych osobowych w skrócie zwanym 

RODO wskazującym na ochronę danych osobowych osób fizycznych.  

    

Do pkt 2)  

Prowadzący posiedzenie przedstawił proponowany porządek posiedzenia, który  

został przyjęty bez uwag (13 obecnych, 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 

głosów „wstrzymujących się”).  

 

Do pkt 3)  
Do protokołu Nr 4/W/2023 ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Bielsk 

Podlaski w dniu 22 czerwca 2023 r. nie zgłoszono uwag.        

Protokół został  przyjęty jednogłośnie przez obecnych członków Komisji (13 

głosów „za”). 

 Przed przystąpieniem do realizacji kolejnych punktów porządku posiedzenia 

omówiono temat dot. utworzenia odrębnego Sołectwa Jacewicze, które aktualnie 

wchodzą w skład Sołectwa Plutycze. 

Prowadzący posiedzenie udzielił głosu Panu MICHAŁOWI  ŚMIELAKOWI, 

który reprezentował mieszkańców Jacewicz. Pan MICHAŁ ŚMIELAK przedstawił 

się jako zamieszkały od niedawna mieszkaniec wsi. Powiedział, że Jacewicze są 

wsią wyodrębnioną geograficznie. Nie jest kolonią, ma zwarty układ. Podkreślił, 

że wieś nie utrzymuje stosunków z Plutyczami, mieszkańcy nie czują się 

uwzględniani w funkcjonowaniu Sołectwa, nie byli informowani o 

podejmowanych działaniach w ramach funduszu sołeckiego, a środki są 

przeznaczane jedynie na potrzeby wsi Plutycze. Wymienione argumenty 

przemawiają za tym, aby utworzyć odrębne sołectwo Jacewicze, aby jednostka 

działała sprawnie i efektywnie współpracowała z organami gminy. Jest to dla 

mieszkańców bardzo ważna kwestia. 
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W sprawie złożonego przez mieszkańców Jacewicz wniosku o utworzenie 

sołectwa głos zabrali: 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy JERZY CHILKIEWICZ 

- Radny bardzo dobrze zna wieś i potrzeby jej mieszkańców. Powiedział, że był 

czas, kiedy we wsi mieszkało kilku mieszkańców, ale teraz to się zmieniło i w 

środowisku coś zaczęło się dziać. Radny zadeklarował poparcie wniosku o 

utworzenie sołectwa Jacewicze, stwierdzając, że należy uszanować fakt, że 

mieszkańcy się zorganizowali i zaczęli działać na rzecz miejscowości, w której 

mieszkają. Radny podał przykład aktywności mieszkańców wsi Deniski, którzy 

aktywnie działają (z pomocą radnego) na rzecz swojej miejscowości. Dodał, że w 

niezgodzie nic nie da się zbudować. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych ANATOL GRZEGORZ 

TYMIŃSKI 

- Przypomniał, że wniosek o utworzenie Sołectwa Jacewicze ponownie wraca do 

dyskusji radnych. Stwierdził, ze Rada Gminy powinna zgodzić się na wydzielenie 

tego sołectwa.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Poinformowała, że w Jacewiczach odbyło się spotkanie z mieszkańcami wsi. 

Inicjatywa jest słuszna. Jeśli utworzenie sołectwa dojdzie do skutku, wówczas 

zostanie wybrany sołtys. Wniosek mieszkańców będzie procedowany, Pani Wójt 

zapewniła o swoim poparciu, zaapelowała jednocześnie o cierpliwość, ponieważ 

postępowanie w tej sprawie może trochę potrwać. Zwróciła też uwagę na 

obowiązki,  jakie ciążą na mieszkańcach wsi. Biorąc pod uwagę liczbę osób, które 

osiedliły się w Jacewiczach i zwiększenie liczby mieszkańców w ostatnim czasie 

(co zostało we wniosku podkreślone), należy oczekiwać wpłat za odbiór odpadów. 

Jednak do Urzędu Gminy nie wpłynęła ani jedna deklaracja wykazująca 

wytwarzanie odpadów przez mieszkańców wsi, którzy tutaj się osiedlili. 

Radny JERZY BAJENA 

-   Poprosił o kilka bliższych informacji n/t Jacewicz, które będą istotne podczas 

podejmowania decyzji o utworzeniu sołectwa, zwłaszcza dane demograficzne: czy 

są na terenie gminy sołectwa o mniejszej liczbie mieszkańców ? 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Poinformowała, że Jacewicze są najmniejszą wsią w Gminie Bielsk Podlaski. 

Przypomniała o  obowiązku meldunkowym oraz wyjaśniła procedurę wpisywania 

mieszkańców do spisu wyborców. Dodała, że na prośbę mieszkańców Jacewicz, 

zostanie im przygotowana informacja o działaniach podjętych w Sołectwie 

Plutycze sfinansowanych z Funduszu Sołeckiego. 

Radca prawny – JAN WOŁOSOWICZ 

- Poinformował o konieczności przeprowadzeniu konsultacji z mieszkańcami 

gminy, co przewiduje procedura tworzenia sołectwa. Wynik konsultacji nie jest 

jednak wiążący dla Rady Gminy.  

Innych głosów w dyskusji nie było. 
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Do pkt 4a)  

Wniosek Wójta Gminy w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok, stanowi 

Załącznik Nr 5 do protokołu. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację poszczególnych 

komisji.  

 

Do pkt 4b) 

Wniosek Wójta Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Bielsk Podlaski na lata 2023 – 2030, stanowi Załącznik Nr 6  do protokołu. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację poszczególnych 

komisji.  

 

Do pkt 4c) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bielskiemu, stanowi Załącznik Nr 7  do protokołu. 

Dofinansowanie dotyczy wykonania bitumicznej nawierzchni drogi Warpechy 

Nowe – Stołowacz. Wysokość dofinansowania wyniesie 175.000 zł. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację poszczególnych 

komisji.  

 

Do pkt 4d) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Parafii 

Prawosławnej p.w. św. Ap. Jana Teologa w Augustowie, stanowi Załącznik Nr 8  

do protokołu. Projekt uchwały dotyczy dofinansowania w kwocie 500.000 zł 

remontu cerkwi cmentarnej p.w. św. Onufrego w Strykach, z czego kwota 490.000 

zł pochodzi z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, a 10.000 zł z budżetu 

gminy.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. Dokument uzyskał akceptację poszczególnych 

komisji.  

 

Do pkt 4e) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Parafii 

Prawosławnej p.w. Narodzenia św. Jana Chrzciciela w Pasynkach, stanowi 

Załącznik Nr 9  do protokołu. Projekt uchwały dotyczy dofinansowania w kwocie 

478.569 zł remontu cerkwi parafialnej p.w. Narodzenia św. Jana Chrzciciela w 

Pasynkach, z czego kwota 468.998 zł pochodzi z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków, a 9.571 zł z budżetu gminy. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Dokument uzyskał akceptację poszczególnych 

komisji.  

 

Do pkt 4f) 
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących 
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z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi Załącznik 

Nr 10  do protokołu. 

Dyskusję radnych zdominowały kwestie wpłacania do budżetu gminy opłat za 

odbiór odpadów przez mieszkańców gminy, którzy prawdopodobnie składają 

deklaracje nie odzwierciedlające rzeczywistej liczby osób zamieszkałych w 

gospodarstwie domowym. Konsekwencją tego stanu rzeczy jest konieczność 

przeznaczenia w budżecie gminy dodatkowo około pół miliona złotych na zadania 

z zakresu gospodarowania odpadami. 

- Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych ANATOL 

GRZEGORZ TYMIŃSKI zwrócił uwagę na potrzebę zorganizowania odbioru 

śmieci sprzed świetlic wiejskich. Zaproponował, aby w tych miejscach umożliwić 

wrzucanie śmieci do worków umieszczonych w stojakach. Takie rozwiązania są 

stosowane w innych samorządach. 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że dotychczas nie było takiej 

praktyki, tym bardziej, że zaproponowane rozwiązanie wygeneruje duże koszty, 

stąd zawieranie takich umów z przedsiębiorstwem nie jest zasadne. Podkreśliła, że 

worki można udostępnić na czas organizowanej w świetlicy imprezy, które zostaną 

odebrane podczas zbierania odpadów od mieszkańców. Pani Wójt zadeklarowała, 

że do sesji przekaże radnym informację, jakie koszty ponosiłaby gmina w 

przypadku wprowadzenia rozwiązania proponowanego przez radnego. 

- Radna ALINA KRUK, jako sołtys Sołectwa Widowo podzieliła się swoimi 

złymi doświadczeniami, kiedy kosz na śmieci ustawiony na przystanku był 

zapełniony kamieniami 

- Radny JERZY PAC zwrócił uwagę na konieczność aktualizowania deklaracji 

„śmieciowych”. 

- Wójt Gminy Raisa Rajecka poinformowała, że co jakiś czas są porównywane 

ilości zgłoszonych deklaracji oraz zameldowanych mieszkańców. Ustalenie 

faktycznej ilości zamieszkałych osób utrudnia fakt zamieszkiwania części 

mieszkańców bez zameldowania. 

- Radna ALINA KORSZAK zaproponowała zorganizować składanie przez 

mieszkańców powtórnych deklaracji, zaapelować również na sesji Rady Gminy, 

aby dopełnili tego obowiązku. 

- Wójt Gminy  wyjaśniła, że nie ma procedury składania powtórnej deklaracji, 

ponieważ przepisy przewidują obowiązek zgłoszenia aktualizacji złożonej 

wcześniej deklaracji w ciągu 7 dni od zaistnienia zmiany. Takie procedury 

obowiązują m.in. w sprawach podatkowych. Jeśli obowiązek taki nie zostanie 

wypełniony, wówczas prowadzi się postępowanie karno skarbowe. Takich 

postępowań jest dużo. 

- Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK – wyjaśnił, w jaki sposób są 

weryfikowane deklaracje „śmieciowe”.  Na odpowiednie stanowisko pracy jest 

przekazywana informacja o zameldowaniu mieszkańca. Jeśli zostanie stwierdzona 

niezgodność w deklaracji, wówczas kierowane jest pismo do właściciela 

nieruchomości wzywające do złożenia wyjaśnień. Poinformował dodatkowo o 
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nałożonym na samorządy obowiązku przeprowadzania kontroli z zakresu 

odprowadzania nieczystości płynnych (szamba i przydomowe oczyszczalnie 

ścieków). W Urzędzie Gminy jest prowadzony rejestr, będzie porównywane 

zużycie wody z ilością odprowadzanych ścieków. Będą kontrole sprawdzające, jak 

często są opróżniane zbiorniki zgodnie z technologią danej oczyszczalni. 

Innych głosów w dyskusji nie było. Dokument uzyskał akceptację 

poszczególnych komisji.  

 

Do pkt 4g) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski, stanowi Załącznik Nr 11  

do protokołu. Wniosek dotyczy sprzedaży nieruchomości w obrębie gruntów wsi 

Zubowo o pow. 0,769 ha. Rzeczoznawca majątkowy wycenił nieruchomość na 

kwotę 49.000 zł. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Wniosek uzyskał akceptację poszczególnych komisji. 

 

Do pkt 4h) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski (Pilipki), stanowi 

Załącznik Nr 12  do protokołu. Wniosek dotyczy sprzedaży nieruchomości w 

obrębie gruntów wsi Pilipki o pow. 0,2985 ha. Rzeczoznawca majątkowy wycenił 

nieruchomość na kwotę 51.000 zł. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Wniosek uzyskał akceptację poszczególnych komisji. 

 

Do pkt 4i) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski, stanowi Załącznik 

Nr 13  do protokołu. Wniosek dotyczy wyrażenia zgody na budowę 

elektroenergetycznego przyłącza kablowego, które będzie przebiegało przez 

nieruchomości stanowiące własność Gminy w obrębie gruntów wsi Rajsk. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Wniosek uzyskał akceptację poszczególnych komisji. 

 

Do pkt 4j) 

Wniosek Wójta Gminy w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski, stanowi Załącznik 

Nr 14  do protokołu. Wniosek dotyczy wyrażenia zgody na budowę 

elektroenergetycznego przyłącza kablowego niskiego napięcia do zasilania 

budynku mieszkalnego na działce w obrębie gruntów wsi Plutycze. Część 

inwestycji przebiega przez działkę będącą własnością Gminy Bielsk Podlaski. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Wniosek uzyskał akceptację poszczególnych komisji. 

 

Do pkt 4k) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie zwolnienia dyrektorów szkół podstawowych 
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prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski od obowiązku realizacji 

tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 

opiekuńczych, stanowi Załącznik Nr 15  do protokołu. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Wniosek uzyskał akceptację poszczególnych komisji. 

 

Do pkt 4l) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 

dotyczących projektu Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie 

Bielsk Podlaski na lata 2023-2034, stanowi Załącznik Nr 16  do protokołu.  

Konsultacje w tej sprawie zostaną przeprowadzone w okresie od 2 do 16 

października 2023 r. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Wniosek uzyskał akceptację poszczególnych komisji. 

 

 Do pkt 4m) 

Wniosek Wójta Gminy w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków zespołu interdyscyplinarnego w Gminie Bielsk Podlaski, stanowi 

Załącznik Nr 17 do protokołu.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. Wniosek uzyskał akceptację poszczególnych komisji. 

  

Do pkt 4n) 

Wniosek Wójta Gminy dotyczący zmiany uchwały w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2022-2025, stanowi Załącznik Nr 18 do protokołu.  

Propozycja zmiany uchwały dotyczy zwiększenia wysokości wynagrodzenia 

członków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za udział 

w każdym posiedzeniu – do wysokości 8% wynagrodzenia minimalnego. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Dokument uzyskał akceptację poszczególnych 

komisji. 

 

Do pkt 4o) 
Informacja o spływie podatków i opłat od osób fizycznych i prawnych do budżetu 

gminy za 2022 rok i I półrocze 2023 r. , stanowi Załącznik Nr 19 do protokołu.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. Dokument uzyskał akceptację poszczególnych 

komisji. 

 

Do pkt 5) 
Sprawozdanie z działalności  Komisji Rady Gminy za I półrocze 2023 r. stanowi 

Załącznik Nr 20 do protokołu. 

 

Do pkt 6) 

W sprawach bieżących: 

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

- Zgłosił potrzebę usunięcia uschniętych drzew przy drodze krajowej Nr 66 (przy 
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przejeździe kolejowym w Lewkach). Podobny problem zgłosił radny MIKOŁAJ 

CAR w odniesieniu do drogi krajowej Nr 19. 

- Zastępca Wójta ANATOL FILIPIUK poinformował, że aktualnie jest 

prowadzone postępowanie dotyczące wycięcia drzew na wniosek GDDKiA. 

Wniosek został wysłany do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska, która 

zaleciła uzupełnienie o decyzję środowiskową z uwagi na występowanie gatunków 

chronionych. Wnioskodawca musi wystąpić  o zgodę na wycięcie gatunku 

chronionego. W związku ze zgłoszeniem radnego, zostanie sprawdzone, czy we 

wniosku są ujęte drzewa rosnące przy drodze w Lewkach. Gmina nie jest 

wnioskodawcą w tej sprawie, więc nie może ponowić wniosku w tej sprawie. 

- Wójt Gminy zadeklarowała, że do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 

Autostrad zostanie przekazane pismo o treści informującej, że na posiedzeniu 

połączonych komisji Rady Gminy Bielsk Podlaski w dniu 25 sierpnia 2023 r. radni 

zgłosili potrzebę  usunięcia uschniętych drzew przy drodze krajowej Nr 66 przy 

przejeździe kolejowym w Lewkach oraz przy drodze krajowej nr 19. Drzewa 

zagrażają bezpieczeństwu użytkowników dróg, dlatego radni proszą o 

przeanalizowanie możliwości ich wycięcia, ponieważ mogą zagrozić 

przejeżdżającym pojazdom i innym pieszym użytkownikom dróg podczas 

możliwych burz. 

- Radna ALINA KORSZAK interesowała się organizacją ruchu drogowego na 

czas budowy obwodnicy, którędy będą przejeżdżać samochody ? 

Wójt Gminy wyjaśniła, że każda inwestycja niesie za sobą porozumienia. Tak też 

będzie z BIDIMEXEM. Gmina przekazuje drogi do wykonania i są one 

monitorowane zarówno przed przekazaniem jak i po przekazaniu wykonawcy. 

Przejazd przez Haćki jest mało prawdopodobny, pewnie zostaną zastosowane inne 

rozwiązania. Po zakończeniu inwestycji będą lepsze warunki dojazdu. 

- Radny JERZY ONACIK zgłosił problem niszczenia dróg w pobliżu żwirowni 

w Augustowie przez pojazdy przewożące ładunki przekraczające dopuszczalny 

tonaż. 

- Wójt Gminy zasugerowała zawiadomienie policji w celu skontrolowania 

pojazdów jeżdżących w tym miejscu. Na zakończenie zaprosiła radnych na piknik 

w Ogrodnikach w dniu 2 września oraz dożynki diecezjalne w Łubinie Kościelnym 

w dniu 9 września 2023 r. 

Innych spraw nie zgłoszono. 

  

Do pkt 7) 
 W związku z wyczerpaniem porządku  o godz. 1010  posiedzenie zostało 

zamknięte. 

  

Protokołowała: 

Insp.  Ala Wawulska 
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Podpisy obecnych członków:  

Komisji Rewizyjnej: 

1. GAŁUSZEWSKI 

Walenty 

(Przewodniczący) 

 

2. KOWALCZUK Jan  

 

3. KRUK Alina  

 

          4. ONACIK Jerzy  

 

     Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej 

     i Przestrzennej 

1. BOROWSKI Andrzej 

(Przewodniczący)  

- nieobecny 

2. CAR Mikołaj 

 

 

3. CHILKIEWICZ Jerzy   

  

4. KIRYLUK Mikołaj  

5. PAC Jerzy 

 

 

6. TKACZUK Lucyna 

nieobecna 

 

 

     Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

1. TYMIŃSKI  A. 

Grzegorz                      

(Przewodniczący) 

 

2. BAJENA Jerzy 

 

 

3. KORSZAK Alina  
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4. ONACIK Jerzy 

 

 

5. PAC Jerzy 

 

 

 


